

Participatieraad Gemeente Assen
Verslag d.d. woensdag 15 maart 2017
Zaal 1

| | |
|----------|---|
| Aanwezig | Frans van Kemnade, Rose Scholten, Mellie Metarij, Ingrid Wortelboer, Pieta Claus, Ria Haan. Linda Kikkert, Willy van de Kolk, Henk Grootjans. |
| Gasten | Irma Twickler |
| Afwezig | Lianne Nesselaar (mk) |
| Notulist | M. Loppersum |

| Agendapunt | Omschrijving |
|------------|--|
| 1. | <u>Opening en vaststelling agenda</u> Frans opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. |
| 2. | <u>Mededelingen</u> <i>Doorontwikkeling monitor sociaal domein</i> Dit punt wordt de volgende vergadering meegenomen. |
| 3. | <u>Spreker – De Toegang (Irma Twickler)</u> Irma is werkzaam voor het WMO-team. Sinds de zomer is een project gestart, de Toegang. Dit gaat eigenlijk alleen om toegang voor de WMO. Het doel van het project is dat de maatwerkvoorzieningen ondergebracht worden bij de buurtteams. Er zijn nu 4 buurtteams. Van cliëntenraden is gemerkt dat de toegang voor inwoners onduidelijk is en dat er dingen dubbel gebeuren. Maatwerk en algemene voorzieningen komen steeds dichterbij elkaar te liggen. De doelstelling is om dit in de zomer van 2018 te realiseren. Het is de bedoeling dat een aantal mensen van de buurtteams maatwerkadviezen kunnen gaan maken. De WMO-consulenten gaan dan nauw samenwerken met de buurtteams. Het is de bedoeling dat de burgers dit dan uiteindelijk gemakkelijker kunnen vinden. Het streven is om de toegang helemaal via de buurtteams te organiseren. Dat houdt dan ook in dat de inloop uit het gemeentehuis verdwijnt. Men kan dan in de wijk de vragen stellen of bij Vaart Welzijn. Het is een verschuiving van taken en de mensen. De mensen zullen ook bredere werkzaamheden gaan krijgen. Het idee is dat 3 mensen per buurtteam ook de adviezen gaan geven. De lijnen worden hiermee korter gemaakt. Wel zal hier ook scholing in moeten plaatsvinden. Onafhankelijkheid is wel belangrijk voor de cliëntondersteuning. Ingrid geeft aan dat het belangrijk is om verbanden te laten bestaan zodat men wel kennis kan uitwisselen. Dit kan door middel van een intervisiebijeenkomst o.i.d. georganiseerd worden. Gevraagd wordt of wij als participatieraad dit proces kunnen volgen. Dit is zeker mogelijk en wellicht dat het goed is om binnen nu en een half jaar nog een keer langs te komen om de stand van zaken door te nemen. Het voorstel van de Participatieraad is dat we een a-4tje krijgen waarover we dan kunnen spreken. Afgesproken wordt dat Irma voor de vergadering van juni opnieuw wordt uitgenodigd. Eind mei zal Irma dan de gevraagde informatie aanleveren. Binnenkort komt er nog wel een informatiekrant hierover. Willy vraagt nog of het proces ook gemeten wordt. Monitoring op cijfers is zeer lastig. Het gaat er met name om of men tevreden is over dit proces of niet. Irma geeft aan dat dit nog wel een aandachtspunt is. Irma Twickler wordt bedankt voor haar aanwezigheid. |

| | |
|----|---|
| 5. | <p><u>Vaststelling verslag en actielijst 15 februari 2017</u> Het verslag van de vergadering van 15 februari 2017 wordt zonder wijzigingen vastgesteld.</p> <p><i>Naar aanleiding van:</i> Benoeming → Willy en Henk hebben hier nog niets van gehoord, Rose gaat dit navragen. Pieta geeft aan dat dit lang kan duren. Verzoek van Pieta is ook om dit per 1 januari jl. in te laten gaan. Aangezien ze ook vanaf januari al meedoen met de vergaderingen. Resto van Harte → diverse mensen zijn hier geweest en dit was een leuke avond. Het gaat misschien stoppen en dit zou jammer zijn. Het was vol op deze avond. Het wordt nu maandelijks georganiseerd. Dit wordt een punt waar Mellie en Ria samen mee aan de slag gaan. Dit punt past bij Assenaren voor elkaar en eigen kracht voorop. Resto van Harte moet sterk genoeg zijn om zelf subsidies binnen te halen. Het idee is goed en dit moet behouden worden voor Assen.</p> <p><i>Actiepunten:</i> Hennie Luppes → is uitgenodigd voor de vergadering van april. Buurtteams → hier is nog geen actie in ondernomen. Henk kan dit punt oppakken en hij vraagt zich af wie dan zijn koppel is, dit is Mellie. Iedereen gaat zijn eigen buurtteam benaderen. Linda, Ingrid en Willy gaan naar Assen Oost. Henk en Pieta gaan naar Noorderpark. Frans gaat naar Kloosterveen. Henk en Mellie gaan naar Lariks/Pittelo. Structurele pauze → dit punt wordt de volgende keer besproken. Indien de vergadering 2 uur duurt kan er daarna nog bijgekletst worden. Aletho → is nu het werkbedrijf geworden. Met één van de organisaties moet contact worden opgenomen. Rose richt zich nu op de voedselbank. Komaarin → Mellie heeft hiermee gesproken. Mellie heeft een werkbezoek voorgesteld voor de informele vergadering van april, dit lukt dan niet. Men wil wel een andere dag. Mellie gaat dit nu voorstellen voor de vergadering van mei. Werkbezoek vluchtelingenwerk → hiervoor neemt Mellie nog contact op. Huishoudelijk reglement → het voorstel is om dit mee te nemen in het draaiboek. Ook de sollicitatiecommissie kan meegenomen worden in het draaiboek. Presentatie onderzoek van kwaliteit van zorg → Rose heeft met Heine Brons contact gehad. Een aantal taken van Rita Overdiep zijn overgedragen, maar ook een deel niet. Dit punt is niet overgedragen. Voorlopig komt hier geen spreker voor en wachten we het initiatief af van de gemeente. De volgende keer zal een kaart meegenomen worden zodat deze op persoonlijke titel verzonden kan worden naar Rita Overdiep. Draaiboek participatieraad → tijdens de vergadering is er een document uitgewerkt. Het voorstel is om dit thuis te bekijken en dan te reageren richting Henk en Pieta. Aanvullingen kunnen ook gemaïld worden. Het voorstel is om dit alleen aan Pieta en Henk te mailen.</p> |
| 6. | <p><u>Advies beleidsplan schuldhulpverlening</u> Dit is voorbereid door Pieta en Henk. De deadline hiervoor is 6 april a.s. Tijdens de vergadering is de voorbereiding uitgereikt. De aandachtspunten voor het gevraagd advies zijn meegenomen. Tijdens de vergadering is het document doorgenomen. Pieta en Henk gaan dit verder uitwerken.</p> |
| 7. | <p>Ingekomen en uitgegane stukken</p> <ul style="list-style-type: none"> • Vaart Welzijn rapportages 2016 en 2017 • Assenaren in eigen kracht voor elkaar |

| | |
|----|---|
| | <ul style="list-style-type: none"> • Mail Gert Jan Overduin Vooraankondiging cliëntervaringsonderzoek Jeugd • Nadere regels en afspraken Wmo en Jeugdwet Assen tarieven 2017 PGB beschermd wonen Assen tarieven 2017 PGB Jeugd Assen tarieven 2017 PGB Wmo Zelfredzaamheidsmatrix Afwegingskader rolstoelvoorzieningen Afwegingskader woonvoorzieningen Nadere regels maatschappelijke ondersteuning en jeugdhulp gemeente Assen • Agenda Sociaal Domein 2017-2018 korte versie • Plan van aanpak Monitor Sociaal Domein <p>Een aantal stukken staan erop die ook de volgende keer besproken kunnen worden.</p> |
| 8. | <p><u>Signalen uit het veld en rondvraag</u></p> <p>Henk → Frans heeft hem gevraagd om de werkgroep schuldhulpverlening bij te wonen en hij gaat hiernaar toe.</p> <p>Pieta → heeft een kopie gemaakt over de zittingsduur van de participatieraad, dit wordt ook meegenomen in het draaiboek.</p> <p>Ingrid → is in april niet aanwezig, ze is dan op vakantie.</p> <p>Willy → heeft een vraag over het informele overleg en of dit nuttig is. Wellicht dat hier een keer over gediscussieerd kan worden hoe hier invulling aan te geven. Dit wordt geagendeerd voor mei zodat hier eventueel een extra vergadering voor belegd kan worden. Gekeken wordt of er op een woensdag een extra formele vergadering belegd kan worden. Dit wordt nog onderling afgestemd.</p> |
| 9. | <p><u>Sluiting</u></p> <p>Rose sluit vervolgens de vergadering om 22.15 uur en wenst iedereen wel thuis.</p> |